
Rheden, 5 mei 2010 

Aan de gemeentefracties van de Gemeente Rheden. 

Geachte dames en heren Raadsleden, 

Als  bezorgde  burger  heb  ik  dinsdag  27  april  vanaf  de  publieke  tribune  de  raadsvergadering 

bijgewoond  waar  onder  andere  de  stillegging  van  de  bouwactiviteiten  op  Rhederhof  werd 

behandeld. Aanleiding hiervoor waren de motie Vreemd van de Groep Pieper‐Rook  èn de brief van 

eigenaar Hesz (CH) aan ondergetekende waarin hij reageert op de ontstane commotie als gevolg van 

mijn column (Krasblog). 

Tijdens  de  raadsvergadering  kon  ik mij  niet  aan  de  indruk  onttrekken  dat  de  vragen  die  aan  het 

College werden gesteld uitsluitend gebaseerd waren op deze brief, die bij aanvang was rondgedeeld. 

Uit meerdere gestelde vragen kreeg  ik het gevoel dat de fracties onvoldoende op de hoogte waren 

van  de  inhoud  van  het  dossier  dat  m.i.  ten  grondslag  heeft  gelegen  aan  de  stillegging  van  de 

werkzaamheden. Uw oordeel om de motie te verwerpen  leek te zijn gebaseerd op antwoorden van  

de  betrokken  wethouders.  Kwalificaties  waren  superlatieven  als  ‘schandalig’  en  ‘vernieling  van’. 

Bovendien werd er onderscheid gemaakt tussen burgerlijke ongehoorzaamheid en wetsovertreding, 

waarvan de laatste op CH van toepassing zou zijn. 

Er wordt CH verweten zonder vergunning te werk te zijn gegaan terwijl er op 25 januari toestemming 

voor een deelrenovatie is afgegeven door de gemeente. 

Omdat  ik het onvoorstelbaar  vind dat de  gemeente bureaucratie  verkiest  boven het  initiatief om 

Rhederhof te renoveren waardoor ook Rheden positief op de kaart wordt gezet, wil ik u het volgende 

vragen: 

Voor zover ik weet heeft alleen de Groep Pieper‐Rook moeite gedaan om de stukken bij de griffie op 

te vragen. Bent u bereid om in het belang van Rhederhof, de Gemeente Rheden en de gemeenschap 

alsnog kennis te nemen van het dossier en op basis daarvan uw besluit om de motie te verwerpen in 

heroverweging te nemen? 

Gezien  de maatschappelijke  verontwaardiging  lijkt  het me  van  u  als  volksvertegenwoordiger  niet 

meer dan billijk dat u rekening houdt met de gevoelens die er in de samenleving leven, in plaats van 

het complimenteren van het College met haar beleid. 

Uiteraard ben ik graag bereid om mijn brief mondeling toe te lichten. 

Met vriendelijke groet, 

Peter Kars                                  

Rheden 

peterkars@krasblog.nl 

  

 


